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Vragen van de leden Van Haersma
Buma (CDA) en Kuiken (PvdA) aan
de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht
dat Amsterdam de wet Bibob wil
aanpassen. (Ingezonden 15 mei 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
rapport «Vijf jaar Bibob in
Amsterdam. Goede zaken, slechte
zaken»?1

2
Komen uit het rapport feiten en
conclusies naar voren die nieuw zijn
ten opzichte van datgene wat u reeds
aan de Kamer hebt bericht?

3
Bent u bereid dit rapport van
commentaar te voorzien en naar de
Kamer te sturen?

4
Welke elementen uit dit rapport
vormen volgens u aanleiding om het
beleid aan te passen?

1 Gemeente Amsterdam, Bestuursdienst,
12 mei 2009: «Vijf jaar Bibob in Amsterdam.
Goede zaken, slechte zaken»
http://www.amsterdam.nl/gemeente/college/
burgemeester_cohen/persberichten/vijf_
jaar_bibob_in

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 4 juni
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden Van
Haersma Buma (CDA) en Kuiken
(PvdA) van uw Kamer aan de
Ministers van Justitie en
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht
dat Amsterdam de wet Bibob wil
aanpassen (ingezonden 15 mei 2009)
niet binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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